
Vragen over de kerstmusical

Vorig jaar december 2018 is de kerstmusical niet doorgegaan wegens gebrek aan 
financiering. Het college zou in het voorjaar van 2019 met informatie en een voorstel 
naar de raad komen zodat de Raad een integrale afweging zou kunnen maken over de 
kerstmusical. De PvdA heeft hierover de volgende vragen:

Wat is de stand van zaken t.a.v. de eigen productie van het Posthuis wat betreft de 
musical?

Voor antwoorden verwijs ik naar het opgestelde raadsvoorstel dat gelijktijdig is 
aangeleverd.
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